

Circuit des Remparts 2026
Lunch at Le Louvel Angouleme
Race Day - Sunday 20th September

Once again, we are organising Sunday lunch prior to the classic races in Angouleme on 20th September. We have booked a table for 36 people at Le Louvel (Formerly Chez Paul) in the Place Francis Louvel which is a short walk from the circuit entrance. The food and atmosphere are normally excellent.

For the moment, we await confirmation of exactly where we are able to park/display our cars so, for now we just need to confirm numbers for lunch. Please let me know as soon as possible if you would like to join us – sharpie0061@gmail.com. There will be a special “Remparts” menu available and payment will be made on the day.

If you would like tickets to gain entry to the circuit, online bookings are available here - <https://www.circuitdesremparts.com/prochaine-edition/billetterie/>. Tickets can also be purchased on the day from the ticket office in Place de New York.

Our entry to the Rallye des Clubs has been registered and is now closed.

Look forward to seeing you

John

Une fois de plus, nous organisons un déjeuner dominical avant les courses classiques d'Angoulême, le 20 septembre. Nous avons réservé une table pour 36 personnes au restaurant « Le Louvel » (anciennement « Chez Paul »), situé place Francis Louvel, à quelques pas de l'entrée du circuit. La cuisine et l'ambiance y sont généralement excellentes.

Pour l'instant, nous attendons la confirmation de l'emplacement exact où nous pourrions garer/exposer nos voitures ; nous avons donc besoin, dans un premier temps, de confirmer le nombre de participants au déjeuner. Merci de me faire savoir dès que possible si vous souhaitez vous joindre à nous – sharpie0061@gmail.com. Un menu « Remparts » est proposé et le paiement s'effectuera le jour même.

Si vous souhaitez vous procurer des billets pour accéder au circuit, vous pouvez réserver en ligne ici : <https://www.circuitdesremparts.com/prochaine-edition/billetterie/>. Les billets peuvent également être achetés le jour même à la billetterie de la Place de New York.

Notre inscription au Rallye des Clubs a été enregistrée et les inscriptions sont désormais closes.

Au plaisir de vous voir,

John